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Onderwerp: Participatie- en communicatieproces project bouw 2 nieuwe kerncentrales 

Geachte heer Schut, 

Op het laatste Sloedorpen-overleg is het participatie- en communicatieproces m.b.t. de plannen voor 
de bouw van twee nieuwe kerncentrales en de andere Rijkscoördinatieregelingen in en rondom het 
Sloegebied aan de orde gekomen. Unaniem zijn de hierin deelnemende dorpsraden van mening dat 
de zichtbare en betrokken participatie van de kant van het ministerie tekortschiet. In deze brief 
vertellen wij u waarom. 

Geen terugkoppeling 
Er zijn informatiebijeenkomsten gehouden en er is overleg geweest tussen ministerie en Sloedorpen. 
Veel van onze vragen blijven onbeantwoord. Het overleg tussen ministerie en Sloedorpen heeft een 
zeer vrijblijvend karakter en wordt niet genotuleerd en er worden geen actiepunten bijgehouden. Op 
de inloopbijeenkomst op 13 juli kon men input leveren m.b.t. de vragen aan de bouwers. Van deze 
bijeenkomst is voor zover wij weten geen terugkoppeling gegeven. 

De afstand is te groot 
De houding van het Ministerie ervaren wij als afstandelijk. Terwijl er projecten opgestart worden die 
enorme impact hebben op onze leefomgeving. Het lijkt erop dat deze uitsluitend afhangen van de 
technische uitkomst van onderzoeken. De afstand tussen uw orgaan en onze samenleving staat niet in 
relatie tot de grootte van de projecten. 

De afstand tussen systeem- en leefwereld verkleinen 
De Borselse Voorwaarden Groep, een initiatief van de gemeente Borsele, maakt een 
participatieproces van de kant van het ministerie niet overbodig: Alhoewel wij overtuigd zijn dat u de 
uitkomsten van de Borselse Voorwaarden volledig respecteert, gaat het niet om plannen van de 
gemeente, maar van het Rijk. Uiteindelijk bent u als ministerie verantwoordelijk voor de participatie 
en moeten de lijntjes naar ons inzicht korter. Zo kan het ministerie beter inspelen op de leefwereld en 
wij als inwoners andersom op de systeemwereld. Als dorpsraden zouden wij willen aansturen op 
aantrekken van een omgevingsmanager, die frequent en lokaal, voor zowel inwoners als dorpsraden 
aanspreekbaar is. 



Wij willen graag op korte termijn met u een afspraak maken over dit onderwerp en vernemen graag 
wanneer u ons mooie Zeeland binnenkort kan bezoeken. 

Voor de goede orde: Deze brief zal worden gedeeld met diverse (landelijke) media. 

Hoogachtend, 

namens dorpsraad Borssele. 
namens dorpsraad ’s Heerenhoek 

namens dorpsraad Nieuwdorp 
namens dorpsraad Lewedorp 
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